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Zápisnica č. 21 zo zasadnutia Výboru Snemu SAV, 
ktoré sa konalo 7. 6. 2010 

 
 
Prítomní: I. Budinská, K. Iždinský, J. Klačka, K. Kollár, M. Koóš, Z. Magurová, P. 

Matiašovský, D. Podmaková, P. Pristaš, J. Sedlák 

Program: 1. Otvorenie 
2. Schválenie programu 
3. Kontrola zápisnice z 20. zasadnutia výboru snemu konaného 10.5.2010 
4. Informácia zo zasadnutia VR SAV zo dňa 20. 5. 2010  
5. Informácia zo 14. zasadnutia P SAV zo dňa 3. 6. 2010  
6. Prerokovanie návrhu novelizovaných Zásad akreditácie pracovísk SAV 
7. Rôzne 
8. Záver 

 
Ad 1. Zasadnutie výboru snemu o 13.30 hod. otvoril a ďalej viedol predseda Snemu SAV 

K. Iždinský. 

Ad 2. K predloženému návrhu programu neboli pripomienky a členovia výboru s ním 
súhlasili. Funkciou overovateľa zápisnice z 21. zasadnutia Výboru Snemu SAV bola 
poverená D. Podmaková. 

Ad 3. Po akceptovaní formálnych pripomienok, výbor snemu zápisnicu schválil. 

Ad 4. O rokovaní Vedeckej rady SAV, ktoré sa konalo dňa 20. 5. 2010 informoval K. 
Iždinský; na programe zasadnutia bolo udeľovanie hodností doktorov vied a cien 
SAV.  

V rámci zasadnutia VR predniesol informáciu o doterajších aktivitách a koncepcii 
ďalšieho rozvoja Učenej spoločnosti SAV predseda UčS SAV prof. V. Bužek. 

Ad 5. O rokovaní Predsedníctva SAV, ktoré sa konalo dňa 3. 6. 2010 informovali M. Koóš  
a K. Iždinský: 

V ekonomickej a rozpočtovej agende P SAV: 
- schválilo návrh Edičnej rady SAV na rozdelenie finančnej dotácie časopisov 

 SAV v roku 2010; 
 - prerokovalo žiadosť o zvýšenie mzdových prostriedkov ÚVSK SAV (pridelenie 

 funkčného miesta v T12/12, 968 €, miesto šéfredaktora časopisu Human Affairs 
 ako trvalú úpravu od r. 2011); po vyslovení viacerých námietok, Ľ. Falťan 
 materiál stiahol z rokovania; 
- schválilo požiadavky organizácií na zvýšenie rozpočtu (dotácie, resp. pôžičky 
 na havárie, rekonštrukcie, zálohové financovanie projektov EÚ a ŠF), s 
 výnimkou požiadavky ÚACH SAV (mzdové prostriedky potreba rokovať s MF 

  SR); 
- súhlasilo s uvoľnením zostávajúcich 50 % kapitálových výdavkov na 
 rozpracované stavebné investičné akcie a schválilo otvorenie dvoch nových 
 investičných akcií (THS ústavov SAV KE a CHÚ SAV); 
- po zapracovaní pripomienok a úpravách schválilo text žiadosti  a čestného 
 vyhlásenia „Žiadosť o čerpanie finančnej podpory pre štrukturálne fondy“,  ako 
 aj postup poskytnutia finančnej podpory pre štrukturálne fondy v roku 2010; 
- s úpravami schválilo návrh odmeny za 6. zväzok encyklopédie Beliana pre 
 riaditeľa a  pracovníkov  Encyklopedického ústavu SAV; 
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- s pripomienkami vzalo na vedomie predloženú Vizualizáciu navrhovaného 
 pavilónu lekárskych vied SAV na Dúbravskej ceste – areál SAV a súhlasilo s 
 ďalším rozpracovaním navrhovanej štúdie; 
- vzalo na vedomie predloženú Vizualizáciu vstupu do areálu SAV na Patrónke a 
 súhlasilo s ďalšou realizáciou architektonického riešenia vstupu do areálu SAV. 

  

Ďalej P SAV okrem iného: 
- schválilo náhradný termín plnenia uznesenia č. 219.C s tým, že vyhodnotenie 
 úspešnosti projektov VEGA bude predložené na septembrovom zasadnutí P 
 SAV; 
- schválilo príspevok vo výške 50 % tarifného platu T-11 z Podporného fondu Š. 
 Schwarza pre desiatich absolventov doktorandského štúdia; 
- schválilo rozpis finančných prostriedkov na podporu projektov MVTS v 2. 
 etape roku 2010; 
- odvolalo D. Kováča na jeho vlastnú žiadosť z funkcie člena Poroty SAV pre 
 udeľovanie Medzinárodnej ceny SAV; 
- prerokovalo podnet V. Páleníka z Historického ústavu SAV na novelizáciu 

Pravidiel výberového konania na obsadzovanie miest riaditeľov vedeckých 
organizácií SAV a rozhodlo súčasné znenie pravidiel nemeniť, nakoľko sú v 
súlade so Zákonom o SAV a Zákonom č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo 
verejnom záujme; 

- odročilo prerokovanie žiadosti Historického  ústavu SAV o výnimku zo Zásad 
SAV na poskytovanie finančných prostriedkov doktorandom dennej formy DŠ 
z centrálnych zdrojov na nasledujúce zasadnutie P SAV; v tejto súvislosti P 
SAV uložilo D. Ježovej vypracovať komplexnú finančnú analýzu v súvislosti s 
prechodom na štvorročnú  formu doktorandského štúdia; 

- súhlasilo s vypísaním výberového konania na marketingovú agentúru; 
- prerokovalo Zásady pravidelného hodnotenia organizácií SAV, ktoré schválila 

AK SAV dňa 19. 5. 2010. Kvôli mnohým pripomienkam P SAV odporučilo 
prerokovať dokument ešte vo výbore a komorách snemu a oddeleniach vied 
SAV a rozhodlo, že materiál sa prerokuje na mimoriadnom zasadnutí P SAV 
dňa 21. 6. 2010. 

 
D. Podmaková vyjadrila závažné pripomienky k schválenému návrhu Edičnej 
rady SAV na rozdelenie finančnej dotácie časopisov v roku 2010. 

V súvislosti s Vizualizáciou navrhovaného pavilónu lekárskych vied v areáli 
SAV na Patrónke výbor snemu žiada P SAV o komplexnú informáciu o 
investičných zámeroch vrátane stavebných úprav existujúcich budov v areáli 
SAV na Patrónke. 

Ostatné informácie o rokovaniach VR SAV a P SAV vzal výbor snemu na 
vedomie. 

Ad. 6. Výbor snemu rozdiskutoval novelu Zásad pravidelného hodnotenia organizácií 
SAV, ktorú spracovala AK SAV a ktorá bola predložená na rokovanie 14. 
zasadnutia P SAV. V rozprave konštatoval, že v novele v skutočnosti ešte nie sú 
zapracované podnety, ktoré P SAV schválilo uznesením č. 280.  Výbor po 
dôkladnom zvážení situácie a návrhov AK SAV spracoval k predmetným bodom 
Zásad vlastné návrhy. Oba materiály predloží na rokovanie komôr. K svojim 
návrhom vypracuje Dôvodovú správu. Predsedovia komôr sa dohodli, že komory 
Snemu SAV zvolajú zasadnutia najneskoršie do 16. 6. 2010. Na zasadnutí výboru 
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snemu 7. 6. 2010 sa členovia výboru oboznámia so stanoviskami komôr. Postoj, 
resp. návrhy komôr zašle predseda Snemu SAV členom P SAV najneskoršie do 18. 
6. 2010 do 14.00 hod. 

Ad 7. 
 

K. Iždinský informoval o stretnutí s predsedom Učenej spoločnosti SAV V. 
Bužekom, ktoré sa uskutočnilo z iniciatívy predsedu UčS SAV. 

K. Iždinský informoval o liste, ktorý dostal od V. Páleníka z Ekonomického ústavu 
SAV. V. Páleník ho v liste informoval o požiadavke na spracovanie právnej analýzy 
a návrhu precizovania kritéria morálnej bezúhonnosti, s ktorou sa obrátil na 
advokátsku kanceláriu JUDr. Jána Čarnogurského.  

I. Budinská informovala, že bol odstránený technický problém, ktorý znemožňoval 
ukladať zápisnice zo zasadnutí snemu a výboru snemu na webovú stránku SAV. 
Chyba vznikla v súvislosti s prechodom websav na vyšší stupeň zabezpečenia. 
Vzhľadom na prioritné povinnosti pracovníkov odboru IKT P SAV pri inštalovaní 
nového ekonomického softvéru, trvalo odstránenie chyby dlhší čas. Výbor snemu 
konštatoval, že uvedené technické problémy na prechodnú dobu výrazne zhoršili 
komunikáciu vo vnútri SAV, čo vyvolalo oprávnenú kritiku výboru i členov 
akademickej obce. Výbor snemu vyjadril presvedčenie, že išlo o výnimočnú situáciu 
a v budúcnosti už nič nebude brániť zverejňovaniu materiálov Snemu SAV. 

Na slávnostnom odovzdávaní cien SAV sa dňa 22. 6. 2010 ako zástupcovia Výboru 
Snemu SAV zúčastnia K. Iždinský a J. Sedlák. 

Ad 8. Predseda Snemu SAV K. Iždinský poďakoval za aktívnu účasť na rokovaní a 
ukončil zasadnutie výboru snemu o 17.35 hod. Nasledujúce zasadnutie bude 17. 6. 
2010 o 13.30 hod. 

 
V Bratislave 10. 6. 2010 
 
            Karol Iždinský v. r. 
         predseda Snemu SAV 
 
Zapísal: M. Koóš 
Overila: D. Podmaková 


